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Van de redactie 
De dagen lengen, de winter was mild, en de eerste 
tekenen van de lente zijn overal zichtbaar. Hoewel de 
schaatspret kort was, maakt de tuin zich nu op voor 
een nieuw seizoen vol groei en kleur. Vogels zingen 
weer hun lied, buren ontmoeten elkaar vaker buiten, en 
de wereld lijkt langzaam te ontwaken. 
 
Met een goed gevulde Aanser Wiezer, kunnen we 
weer lekker lezen en genieten van onze vaste 
rubrieken, mooie verhalen, interviews en 
activiteiten.Ook bereiden we ons voor op gezellige 
activiteiten, zoals Koningsdag op 27 april ( viering op 
26 april) We vieren op 5 mei, dit jaar ook 80 jaar 
bevrijding, en dan beginnen de leuke voorbereidingen 
voor het Anserfeest ook alweer. 
 
Veel leesplezier en geniet van het voorjaar 

 
 

Redactie: 
Roelie Boverhof 
Jeannet Joosten  
Wim Nijland 
Jan Prikken 
Gerda Tissingh 
 
Adres:  
Kerkdijk 17 
7964 KA Ansen 
aanserwiezer@ansen.eu 
 
Bankrekening: 
NL72 RBRB 0850 1313 75 
tnv VDSA (Vereniging Dorpsbelangen 
Schoolkring Ansen)  
bij betaling vermelden: Aanser Wiezer 
 
Inlichtingen: 
W. Nijland 
0655 368 866 
 
bezorging: 
 
Bob van Driel  
Arend Luning 
Jan en Margaret Feenstra 
Gerrit en Reina ter Wee 
 
Mededelingen: 
 
Losse nummers zijn verkrijgbaar bij de 
Bastogne € 1.= 
 
Particulieren en verenigingen kunnen 
adverteren onder de rubriek  
“Wiezerties”  
Graag schriftelijk a contant kosten € 
3,00 bij maximaal 4 regels (Wijzigingen 
voorbehouden). Grotere 
advertenties/verhuisberichten e.d. in 
overleg met de redactie 
 
Voor plaatsing zakelijke advertenties 
contact opnemen met de redactie 
 
De redactie behoudt zich het recht om 
ingezonden stukken welke o.i. niet 
geschikt zijn voor plaatsing te weigeren 
De volgende Aanser Wiezer verschijnt 
in September 2025. Kopij inleveren 
voor 1 September  

mailto:aanserwiezer@ansen.eu
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‘Stukkie’ 
 

Het was op een druilerige avond, eind vorig jaar, dat ik tijdens een ziekenbezoek aan een 
medewerk(st)er van de lokale huisartsenpraktijk geconfronteerd werd met de vraag: “Wil ie wel 
een stukkie schrieven veur de Aanser Wiezer?” Ik was totaal overdonderd. Niet eens zo zeer 
door de vraag, maar meer door het feit dat ik nog niet eens de gelegenheid had gehad mijn 
zwaar geteisterde kont aan de stoel te zetten. Het natte fietszadel had onmiskenbaar zijn tol 
geëist op de barre tocht van het mondaine Ruinen-zuid naar de meer provinciaalse, noordelijke 
kant van het dorp. Dat kon zelfs een ongeïnteresseerde blinde vink niet zijn ontgaan. Temeer 
daar ik al eens opzichtig met mijn achterste tegen de gestucte muur van de huiskamer aan 
had staan schurken. Aanvankelijk dacht ik dat ze er vrolijk op los hallucineerde als gevolg van 
de voorgeschreven medicatie. Die gedachte maakte al snel plaats voor het idee dat het ook 
zo maar eens een hardnekkige jetlag kon zijn vanwege de verhuizing van Ansen naar Ruinen. 
Maar toen haar echtgenoot mij met een indringende blik duidelijk maakte dat het haar menens 
was, wist ik dat ik me in een positie bevond die door Engelsen zo treffend wordt omschreven 
als ‘between a rock and a hard place’. 
 
Zou ik het verzoek vriendelijk doch gedecideerd naast me neerleggen, dan riskeerde ik de 
toorn van iemand die vrije toegang heeft tot de inhoud van de apotheekkast. Ik zag het 
spookbeeld al opdoemen dat ik na een consult, waarbij de relatief onschuldige diagnose 
zwemmerseczeem werd gesteld, met zetpillen ter grootte van een melkbus huiswaarts keerde. 
Aan de andere kant dreigde het serieuze gevaar dat ik me nooit meer in Ansen kon te vertonen, 
omdat ik in al mijn naïeve enthousiasme de onaantastbare integriteit van één of meerdere 
ingezetenen met voeten (maat 46,5!) had getreden. En gezien mijn onhandige reputatie als 
columnist was die kans groter dan de omvang van het heelal afgezet tegen die van een 
amoebe met anorexia. Linksom of rechtsom; ik stond daar ongemakkelijk met een doos 
bonbons in de hand en tegelijkertijd met de kloten voor het blok. Ik schijn ’ja’ gemompeld te 
hebben, want even nadat ik de demarcatielijn, die noord en zuid scheidt, weer had 
overschreden, werd de serene nachtelijke stilte ruw verstoord door een hoopvolle 
vrouwenstem: “Denk ie nog an ‘t stukkie? Het hoeft niet allennig over mej te goan!”. 
 
Mocht je denken: “Aan wat voor sneu gereutel heb ik mijn ogen de afgelopen 3 minuten 
blootgesteld?”, dan kan ik daar vrij kort over zijn. In wilde paniek heb ik geprobeerd mijn vege 
lijf te redden, door naast de geit en de kool ook de (Anser) boer te sparen. Ik hoop dat ik ermee 
wegkom, maar houd ernstig rekening met het ergste. 
 
Dolf 
 
 

 
Jeu de boules, een nieuwe start 
De zomertijd is weer begonnen en  
de banen achter het dorpshuis liggen er piekfijn bij.  
Tijd voor het nieuwe seizoen 2025.  
Lijkt het je leuk om te jeu de boulen, kom gezellig 
meedoen.   
De eerste 2 avonden zijn bekend.  
In april is het op 10 en 24 april. 
We spelen op donderdagavond om de 2 weken, 
aanvang 19.15 uur. 
Vragen? 06-33895113; Arend Mekkes 
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Tja volk, zo gie;t het eeuwenlaank. Wij kriegt er alllemaole mit te maken. 

 

Zoas Aorend Steenbargen zeins al zee: 

 “Het leven is een stap naor ’t graf, wat heden bloeit knapt morgen af”. 

 

Ik waar nou an de beurte:   Ik ben uut de tied (overleden) 

 

 
 

Harry Slagter 
21-12-1942 - 9-12-2024 

 

Dus gie;n stukkies meer ien ’t dialect. Ik heb het jaoren mit veule plezier e-daone en misschien kan (en 

wil) iemand het op zich nemen. 

 

Ik wens oe mit merare het allerbeste toe. 
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Wijbinterview 09 
 
Het is de eerste week van 
maart 2025. We gaan weer 
een kandidaat opzoeken voor 
een gesprek. In mijn hoofd 
maak ik een soort Maps van 
‘schoolkring’ Ansen. Als een 
drone zweef ik over de 
huizen heen. Het is een 
voordeel dat je hier al een 
tijdje woont. Je kan zo 
denkbeeldig bij iedereen in 
de tuin loeren. Ik vlieg over 
de Benderse en over 
Witteveen. Tussen de 
Anserweg en de Huttenweg 
blijf ik even zweven. Ja! 
Dierenarts Drogt. Jan en Yvonne. Die wonen 
hier al een hele poos maar we weten vast nog 
niet genoeg van ze. We overleggen met de 
redactie en iedereen is het er over eens. Eerst 
maar eens toestemming vragen. Dat klinkt wel 
zwaar maar niet iedereen wenst diens 
doopceel te laten lichten door de Aanser 
Wiezer. 
Een keer na werktijd rij ik de Gierenplas op en 
kom langs het rode bordje met dierenarts. Jan 
Drogt staat bij de achterdeur een oude doos te 
verscheuren en Yvonne rijdt net weg om zoon 
Wanja op te halen uit Meppel. We schudden 
handen en hij kijkt me aan. Enige herkenning 
is er wel. Oh ja, Prikk’n en de Aanser Wiezer. 
Die kennen ze wel. Ondertussen babbel ik nog 

wat met Jan en na 20 minuten heb ik eigenlijk 
al genoeg tekst om 3 bladen te vullen. Dat 
wordt nog wat.  

Het verzoek of we hen mogen interviewen 
zullen ze bespreken als Yvonne er weer is. Ze 
stemmen gelukkig in. Dat wordt vast een mooi 
van hak-op takverhaal. En dat klopt. Ze 
hebben heel veel te vertellen samen. 
Op 19 maart zijn we welkom. Netty en Gerda 
gaan mee. Nee dus, alleen Netty gaat mee. 
Gerda is pas oma geworden. Gerika en Lars 
zijn trotse ouders van dochter Nore. Gerda en 
Roelof helemaal in de opa- en oma wolken.  
De 2 grote honden gaan tekeer als we om 
19.30 uur aankloppen. Elke hond wordt naar 
z’n eigen bench verwezen en de rust keert 
terug. We geven de jassen af en lopen wat 
door de hal en het ruime huis. Overal hangen 
prachtige dierenschilderijen van Astrid Luning. 
En we voelen nog even aan de gigantische 
speksteen kachel in de voorkamer. Die is 
morgen nog wel warm.  Met z’n vieren gaan 
we aan de ronde tafel in de serre zitten. 
Yvonne is met koffie en koek bezig. Netty 
verteld en passant nog even dat zij en Henk 
heel binnenkort voor de tweede keer opa en 
oma worden (dochter Fien van Hugo en Loes 
is inmiddels geboren / red.). Dat wordt vast 
een vruchtbare praatavond. Er wordt nog wat 
over allerlei zwangerschappen en geboortes 
gesproken. We zijn het er gezamenlijk over 
eens dat ieder nieuw mensje of nieuw diertje 
een groot wonder is.  
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In 1973 zijn Jan en Yvonne in Ruinen komen 
wonen aan de Meppelerweg. Tegenover Roelf 
Bralten. In 1974 zijn ze naar de 
Smeengestraat gegaan. Naar de woning van 
Kattenwinkel. In1976 kwam de familie Drogt in 
Ansen wonen. Ze namen de 
dierenartsenpraktijk van Kattenwinkel mee 
naar Ansen. Ze trokken in op Kerkdijk 36. Het 
huis van de familie Mulder. Mooie plek met 
mooi uitzicht naar de velden richting 
Armweide, de Vledders en de Leisloot. Zoon 
Boris was toen 2 jaar. Hij zat altijd bij Yvonne 
achter op de rug als zij bij de verbouwing aan 
het stenen bikken was. Wanja is in 1980 aan 
de Kerkdijk geboren. Dokter Hoving deed 
daarbij samen met Jan de begeleiding. Twee 
bijzondere dokters bij een bevalling. Het is 
helemaal goed gegaan. 
Hun eerste praktijk was in het pand van 
Kattenwinkel aan de Mr. Harm Smeengestraat. 
De keuken was de operatiezaal voor de kleine 
huisdieren. Dit gebeurde in de avonduren. 
Overdag werden de boeren bezocht voor 
aandoeningen bij de koeien, paarden, schapen 
en varkens. In 1944 is Kattenwinkel daar ooit 
begonnen. Drogt en Kattenwinkel hebben zo’n 
7 jaar samengewerkt. Ze vertellen uitgebreid 
over het feit dat een dierenarts 24/7 bij de les 
moet zijn. Een kat om 23.00 uur voor een 
keizersnee of een schaap of een koe of wat 
dan ook. Jan verteld lachend over een collega 
die na 17.00 bijna niets meer kan omdat z’n 

personeel naar huis is. Daar kunnen Jan en 
Yvonne zich niets bij voorstellen.  
Yvonne is van 1948 en in Purmerend geboren. 
Jan komt van Zuidwolde en is van 1946. Ze 
hebben elkaar op de ijsbaan in Utrecht leren 
kennen. Jan had bij z’n openingszin iets van 
‘dat Yvonne haar schaatsen nogal stomp 
leken…..’  Jan studeerde van 1965 t/m 1972 
Utrecht. Yvonne deed haar opleiding 
verpleegkunde in Utrecht. We spreken over 
dat de tijd vliegt. Netty zegt dat haar zoons al 
dertigers zijn. Boris is 50 geweest. Ik mijmer 
over m’n Kreidler, Yvonne vierde in 1998 haar 
50e verjaardag. Een knip met je vingers en 
weer is er 20, 30 of 40 jaar voorbij. Pluk de 
dag dus. We hebben het nog even over hun 
trouwdag. Volgens Jan is die op 26 óf 27 
januari…. 
Kerkdijk 36 werd onderhands en handjeklap 
verkocht aan de familie Henk Sikkens. In 1983 
is de familie Drogt aan de Gierenplas komen 
wonen. Onderhands en handjeklap gekocht 
van Tinus Zanting. Ze vonden de Gierenplas 
altijd al een prachtige plek. En omdat Wanja 
nogal een bezig mannetje was werd de 
Gierenplas veiliger geacht. Minder verkeer en 
meer ruimte. En dat klopt ook werkelijk. De 
plek van de familie Drogt is eigenlijk rondom 
zichtbaar maar als je op het erf bent waan je je 
helemaal privé.  
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Yvonne studeerde 
Intensive Care en 
Nierdialyse. In de 
begintijd deed ze de 
boekhouding bij 
Kattenwinkel maar 
vanaf dag 1 ging ze al 
met Jan mee. Ook bij 
de 1e keizersnede. 
Voor de studie moest 
je volgens Jan eerst 5 
keizersneden hebben 
gezien. daarna mocht 
je voor het echie. De 
1e keizersnede was 
aan de Echtenseweg. 

Dat was een spannende actie. Duurt toch een 
paar uur en er kan van alles anders gaan dan 
je verwacht. Maar het ging goed. Net alsof ze 
er al 20 hadden gedaan….  Bij Hendrik Kolk 
(Om de Kamp) was het tijdens een 
keizersnede zo koud dat hun handen bijna 
waren bevroren. Volgens Jan moet je altijd 
even voelen en proberen als het wel kan. Ze 
vertellen een hele tijd over keizersneden en 
wat er goed en fout kan gaan. En ze vertellen 
over de ‘acties’ die ze hadden. En als je met 2 
of 3 of meer katten  kwam kreeg je korting. 
Sterilisatie-actie! En er is een keer een goudvis 
geweest van mensen op Armweide. Die had 
een soort zweren aan z’n lijf. Hebben ze toch 
behandeld. Frits Slagter had een hond met 
blaasstenen. Dingen die nieuw waren 
probeerden ze altijd uit. De vergelijking met Dr. 
Pol passeert de revue. En oud overbuurman 
Geert Lubbers passeert de revue. Hij is bijna 
dagelijks op het erf aan de Gierenplas en doet 
van allerlei hand- en spandiensten. “Jan en 
Geert krömmelt daags wat over ‘t erf. Met de 
kruiwagen, trekker en mestkar. Twee olde 
kerelties” zegt Yvonne. 

Hun dierenartsenpraktijk is in 2006 gestopt. 
Jan was 60 jaar en Yvonne 58. Ze zijn gestopt 
toen ze nog goed waren. Zowel met zichzelf 
als met hun vak. Vooral de regelgeving en 
gedoe met certificering en papperassen begon 
hen te vervelen. Ze moesten cursussen volgen 
en er werden audits gedaan. Het kostte 
telkens een klap geld maar beter werd je er 
niet door. Jan zegt dat de klanten hun 
certificering waren. Immers, als je het niet 
goed had gedaan kwamen de klanten nooit 
weer terug. Ze praten met een beetje droeve 
ondertoon over de gang van zaken destijds. 
Dat de overheid en de regels ervoor hebben 
gezorgd dat je het vak niet vrij en goed meer 
kon uitoefenen. Hij verteld nog dat je ooit als 
veearts in 1e instantie een koe goed moest 
kunnen verlossen. Vervolgens moest je een 
goede keizersnede kunnen uitvoeren. Daarna 
kwam nog de zogenaamde koeien-
gynaecologie. Hij ging hiervoor naar het 
slachthuis in Zwolle. Voor de slacht werden 
dan de koeien ‘gevoeld’. Na de slacht werden 
de baarmoeders en eierstokken op een rijtje 
gelegd. Voor na-onderzoek. Daar leerde je 
echt veel van. In de praktijk kon Jan bij koeien 
‘voelen’ dat ze 35 dagen drachtig waren. Het 
waren vaardigheden die je moest kennen. De 
boeren zeiden dat als Jan Drogt een koe had 
gevoeld dan wist je wanneer je een kalfje 
kreeg.    
 
Ze hebben nu zelf 3 drachtige koeien en een 
kudde geiten. Jan verteld dat hij tig keer per 
dag bij z’n koeien kijkt. Hij borstelt ze zelfs. De 
mest en de urine scheidt hij van elkaar. Ze 
hebben een soort schans van een meter of 
tien lang die uitkomt boven de mestput. De 
schans is niet heel erg breed maar best 
bochtig en nogal hoog achteraan. Jan zegt dat 
hij er pas een leuning aan maakt als hij zelf 90 
is.  



                               aanser wiezer april 2025 

 

Hun zoons Boris en Wanja zijn in Ansen naar 
de lagere school gegaan. Daarna naar Meppel 
naar het VWO. Boris heeft nog een blauwe 
maandag diergeneeskunde gestudeerd maar 
dat was niet zijn ding. Daarna 
bewegingswetenschappen in Maastricht 
gedaan. Hij is in Nijmegen belandt en is 
manueel- en fysiotherapeut. Hij heeft een 
mooie eigen praktijk en geeft daar naast ook 
nog les. Ook Boris wordt wel eens geplaagd 
door de zorgverzekeraars, audits en 
certificaten. Boris heeft 2 dochters en een 
zoon. 
Wanja is na Meppel de ICT ingegaan. Eerst 
naar Arnhem. Daar heeft hij niet veel geleerd. 
Toen naar Amsterdam. Het was inmiddels 
2009. Hij had al een appartement gekocht in 
de buurt van de Zuid-as. Ze vertellen over dat 
ze zo ineens met de paardentrailer met Wanja 
mee naar Duitsland moesten. Hij had een 
motor gekocht en in Amsterdam al rijlessen 
gehad. Dus direct op de motor naar Boris in 
Nijmegen, vervolgens een ritje België. Daarna 
naar Bordeaux doorgereden. Ondertussen had 
hij ook al een baan in Barcelona gefixt…. Nooit 
weer teruggekomen. Hij woont nu nog steeds 
in Barcelona, heeft een Venezolaanse vriendin 
en werkt bij een Belgisch IT bedrijf. Je zou er 
zo een jongensboek over kunnen schrijven.   
Yvonne is op haar 17e jaar uit huis gegaan. De 
band met haar vader was destijds zozo. Nadat 
haar ouders van Utrecht naar Meppel zijn 
verhuisd is die band alleen maar opgeknapt. 
Haar vader was volgens Jan ‘zo’n handige 
bliksem’. Hij was ooit metaalbewerker en heeft 
zowel aan de Kerkdijk als aan de Gierenplas 
van alles en nog wat gedaan en getimmerd. 
Yvonne heeft dat van geen vreemde dus. Je 
verbaasd je werkelijk over wat zij allemaal al 
heeft gemaakt. Ze is werkelijk een prima 
timmerman en ze heeft een hele boel mooie 
en professionele machines en gereedschap. 

Ter gelegenheid van 
hun 25 jarige 
dierenartsenpraktijk in 
Ruinen wilden Jan en 
Yvonne een feest 
geven voor al hun 
klanten. Jan zegt dat 
ze in Ansen altijd heel 
hartelijk zijn 
ontvangen. Ze hebben 
zich hier altijd heel erg 
thuis gevoeld. Een 
groot feest met zo’n 
400 gasten in de grote 
schuur achter op het 
erf. Het hele feest is 

gefilmd en door Wanja gedigitaliseerd. 
Inmiddels meer dan 25 jaar geleden en als ze 
de film nog weer eens terugkijken schrikken ze 
omdat er al zoveel mensen niet meer zijn. Dat 
was in 1998. Boris en z’n studentenvrienden 
hielpen mee in de bediening. Dirk Brand was 
er met z’n live band. De familie Visscher van 
de Brink in Ruinen had de catering. Er werd 
Amstel getapt. “Heerlijk!” zegt Jan nu nog. 
Tegen het einde van het gesprek krijgen we 
nog een korte rondleiding door de vroegere 
snijzaal annex operatieruimte. Daar werden de 
katten, poezen en honden onder handen 
genomen. Ook de keizersneden van schapen 
en geiten werden daar gedaan. En dus soms 
ook iets met een goudvis…. De 
veeartsverhalen zijn zo talloos dat ze nooit in 
één Aanser Wiezer passen.  
Jan laat nog een mooie luchtfoto zien van z’n 
oude geboortehuis in Zuidwolde. Op de foto 
kan je nog net een boerenwagen zien waaraan 
Jan met z’n broekspijp aan heeft gehangen. 
Achteraf blijkt het 1 van z’n vroegste 
herinneringen te zijn. Hij kan het zich als de 
dag van gisteren herinneren. En terwijl ze 
Netty en mij uitlaten komen er nog meer zaken 
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bovendrijven. Dat hij op z’n 7e pas naar school 
ging. Dat was ook de eerste keer dat hij letters 
zag. Hij ging op klompen naar school en zat in 
een klas van 46 leerlingen. En na de lagere 
school heeft oude meester Wiekema (vader 
van Roel / red.) er voor gezorgd dat Jan 
toelating voor de HBS heeft gekregen. Mede 
daardoor is hij waarschijnlijk dierenarts 
geworden. En dat hij in 1965 met de trein naar 
de Universiteit in Utrecht moest. Er was geen 
navigatie. Als je de Domtoren zag moest je 
eruit. 
En over dr. Carlier, z’n Franse schaatscoach. 
Die hem de goede slag heeft aangeleerd in 

plaats van de 
Franse, die hij 
eerst had. Jan kan 
met veel warmte en 
bewondering over 
de beste man 
vertellen.  
Daarnaast is nog 
een kantoortje voor 
de boekhouding. 
Alles is eigenlijk 
nog intact. Je zou 
er zo weer de 
scalpel ter hand 
kunnen nemen. 
Terloops verteld 
Yvonne dat ze 
onlangs met de 

zaagmachine een ongelukje had gehad. Er 
was een stuk hout van de zaag in haar 
onderarm gevlogen. Ze had eerst niets 
gevoeld maar de onderarm lag nogal open. 
Voor een stel veeartsen is dat helemaal niet zo 
spannend. Toen Yvonne de foto’s liet zien 
…… pfffff …..  Jan heeft het direct zonder 
verdoving gehecht. Alsof het niks was. Ze had 
nu alleen nog een verbandje om. Geen 
ontsteking. Niks. Viel best mee allemaal. Geen 
pezen kapot etc. Ze kon haar vingers gewoon 
nog bewegen. Veeartsen … allemachtig! 
En we memoreren samen Harry Slagter nog 
even. Onze ooit, vaste Dreinse schriever. Op 9 
december 2024 is hij ‘uut de tied ekoom’n’ en 
we vinden het allemaal zeer speciaal dat hij op 
z’n laatste dag nog aan Aanser Wiezer heeft 
gedacht. Mooie herinnering. 
Nog een paar buitenfoto’s maken op de 
zaterdag erna. Rondje erf. Jan rammelt met 
iets en de kudde geiten komt eraan huppelen. 
Hij laat terloops de sauna nog even zien die 
Yvonne heeft getimmerd. Er staan 3 koeien in 
de tussenschuur en achter de grote 

(feest)schuur staan er ook nog een paar. We 
maken nog een mooi ‘samenfoto’ van Yvonne, 
Jan en een bruine koe. In de grote schuur. 

Ooit de manege met binnenbak waar Yvonne 
heel veel heeft paardgereden. Er ligt nog een 
heel dikke partij brandhout voor de grote 
speksteenkachel. En er liggen een grote partij 
herinneringen in die schuur. En een aanhanger 
vol oude broden van Steenbergen uit Ruinen. 
Lekker voor de geiten. Navraag leert dat die 
broden zijn gebakken door iemand uit een heel 
oud bakkersgeslacht…. Tenslotte nemen we 
nog een kijkje in de zwarte schapenschuur. 
Yvonne haar domein. Grote cirkelzaag. Allerlei 
grote, echte machines. Jan laat nog een oude 
zware stalen paalslager zien. Handmade by H. 
Beuving. Jan verteld dat Yvonne eigenlijk alle 
timmerwerk heeft gedaan en nog steeds doet. 
Zeer bijzonder dat zo’n frêle dame dat allemaal 
kan maken. Waar je ook loopt, bijna alles is 
door Yvonne (en haar vader) getimmerd en 
gemaakt.  
We besluiten de talloze gesprekken met een 
citaat van dr. Wagenaar;  “De beste dierenarts 
is degene die de minste medicijnen gebruikt”. 

We lopen uiteindelijk de grote schuur uit en 
kijken het terrein over. Het is zowaar een klein 
dorp. Jan en ik mijmeren nog even over hoe je 
dit, en alles wat er op het grote erf staat, zou 
moeten achterlaten. Of doorgeven. De tijd zal 
het leren. Ze beleven er zelf in ieder geval heel 
veel plezier aan. Ze zijn nog lang niet klaar 
aan de Gierenplas.  
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Bezoekerscentrum Dwingelderveld opent de deuren voor publiek 
Na ruim twee maanden gaat het bezoekerscentrum aan de Benderse in Ruinen weer open voor 
publiek. De inrichting van het centrum heeft een complete metamorfose ondergaan. De balie, winkel 
en expositie hebben een nieuwe plek gekregen en ook de fotowanden, toiletten en koffiehoek zijn 
vernieuwd. Vanaf dinsdag 15 april staan de vrijwilligers en medewerkers van het bezoekerscentrum 
iedere dag klaar om bezoekers te ontvangen in het vernieuwde centrum. Tussen 10.00 en 17.00 uur 
is het mogelijk om binnen te kijken in de winkel en de koffiehoek. De expositie is dan nog niet te 
bezichtigen.  
‘We gaan vlak voor Pasen open om de bezoekers te kunnen ontvangen en daar zijn we erg blij mee’, 
vertelt Nienke Dekker, beheerder van bezoekerscentrum Dwingelderveld. ‘Onze tijdelijke 
informatieruimte was erg mooi voor de afgelopen twee maanden. Maar het was eigenlijk veel te klein 
om bezoekers goed te kunnen ontvangen voor een kop koffie of om te voorzien van uitgebreide 
informatie over het gebied. We zijn daarom blij dat we voor de meivakantie weer open kunnen gaan. 
De expositie zal nog niet klaar zijn. Die meubelen laten nog even op zich wachten.’ 

De 
expositiemeubelen 
hebben vertraging 
opgelopen. Het 
zorgvuldig 
uitgekozen hout was 
eerst niet leverbaar. 
Hierdoor zullen de 
expositiemeubelen 
pas half mei geleverd 
worden. Tot die tijd is 
dit deel van het 
centrum afgesloten 
voor publiek. Zodra 
die meubelen zijn 
geplaatst, zal ook de 
officiële opening niet 
lang op zich laten 
wachten.  
 
 

 
 
Eieren zoeken in het Dwingelderveld 
Het is lente! En dat betekent dat de vogels weer uit volle 
borst van zich laten horen en het seizoen van eieren leggen 
is begonnen. Bij bezoekerscentrum Dwingelderveld in 
Ruinen laten we dit moment niet onopgemerkt voorbij gaan. 
De Eier-Puzzel-Speurtocht is uit de kast gehaald en in de 
meivakantie van 18 april tot en met 5 mei heb je elke dag de 
mogelijkheid om te speuren naar eieren in het 
Dwingelderveld. Er is een route van ongeveer 2 kilometer 

uitgezet waar 
onderweg eieren 
van vogels te vinden zijn. Als je weet van welke vogel de 
eieren zijn, dan kun je aan de hand van gevonden letters 
een code kraken. Aan het eind van de tocht staat er een 
beloning klaar voor de kinderen. Starten kan tussen 10.30 
en 14.30 uur. Meer informatie en aanmelden 
www.nm.nl/bezoekerscentrum-dwingelderveld. Deze Eier-
Puzzel-Speurtocht is natuurlijk leuk te combineren met een 
bezoekje aan de lammetjes bij schaapkooi Ruinen. 

http://www.nm.nl/bezoekerscentrum-dwingelderveld
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Art Ansen 
 
Deze keer is het mijn beurt -Pascal Uitendaal- om mijn  creatieve 
hobby met jullie te delen en dat is fotograferen. En dan met 
name Streetphotography.  
 
Ik heb een fotografieopleiding gevolgd aan de fotovakschool in 
Apeldoorn. Dat was een mooie basisopleiding waar alle 
(technische) aspecten van fotografie werden behandeld.  
Ik maak liefst foto’s met een artistieke twist of in een artistieke 
omgeving. De combinatie van kleuren, lijnen, licht, beweging en 
vormen zijn daarbij bepalend. Compositie heet dat!  
Door ook mensen op de foto te zetten wordt de ‘menselijke maat’ 
duidelijker en geeft dat de foto een extra dimensie. 
Je moet wel over en bepaalde schroom heen stappen. Het voelt 
eerst vreemd om zomaar mensen op de foto te zetten. Maar dat 
maakt streetphotography juist des te uitdagender. En met een grote glimlach op je gezicht weet je 
altijd mensen te veroveren. Het levert vaak leuke en spontane gesprekken op. 
 

         
 

Vooral in stedelijke omgevingen kan je de mooiste plaatjes schieten, door de veelheid aan mensen, 
kleuren, bewegingen en architectuur. Zelfs in het donker kan je dan prachtige foto’s maken.  

Het is heerlijk om uren door een stad te 
banjeren en alles wat er om je heen gebeurt 
te aanschouwen. Puur als toeschouwer. De 
kunst daarbij is om ‘op te gaan in de 
omgeving’ en dan mensen te fotograferen in 
hun normale manier van doen. Niets 
gearrangeerd, geen selfies, poseren of 
geforceerd lachen. Nee, gewoon de mens in 
haar natuurlijke habitat! 
 
Daarnaast is het Dwingelderveld natuurlijk 
een prachtige inspiratiebron. Onze eigen 
achtertuin!  
Vooral met een opkomende- of ondergaande 
zon of nog beter: witte wieven over de 
velden. Prachtig! 
 
Groet! 
Pascal Uitendaal 
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Succesvolle Energiemarkt in Bastogne 
 
 

            
 
De drukbezochte Energiemarkt in Bastogne was zowel voor energieKansen als voor de 
andere deelnemers succesvol.  
 
Verspreid over de dag kwamen tientallen belangstellenden naar het dorpshuis om informatie 
te verzamelen over verduurzaming. Dat kon bijvoorbeeld bij installateurs, die hun 
warmtepompen en thuisaccu’s konden laten zien. Er was ook uitleg over het nut en de 
werking van de warmtescans, die iedereen in de schoolkring Ansen kan laten doen.  
 

    
 
Maar er was meer: de gemeente De Wolden was aanwezig om toelichting te geven op het 
Concept Uitvoeringsplan, zeg maar het plan om Ansen aardgasvrij te maken. Ook wethouder 
Hempen was aanwezig om duidelijk te maken dat De Wolden dat doel serieus neemt. Over 
financiering van verduurzaming kon het Drents Energieloket meer vertellen.  
 
Nog meer energie in Ansen 
 
Ansen krijgt ook energie van alle verenigingen in en om het dorpshuis. Bij de ingang van de 
Bastogne lieten de kaarters zich zien: het was mooi weer dus konden ze lekker buiten zitten. 
Ook buiten was de jeu de-boules-vereniging. Binnen trok de leesclub belangstelling en ook 
Bastogne zelf: het leverde bijvoorbeeld weer nieuwe barvrijwilligers op.  
 
 
Feestelijke brunch 
 
Het is een traditie aan het worden: de brunch tijdens het Aanserfeest in juni. En de komende 
jaren blijft die zeker nog in stand: energieKansen neemt komende drie jaar alle kosten voor 
zijn rekening.  
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Wild- en wijnproeverij Boermarke Ansen en De Aanser Jagers 
 
 
9 februari jaar des Heren 2025, om half 3 was het zover. De wild- en wijnproeverij georganiseerd 
door de Boermarke Ansen en de Aanser jagers. Het doel van deze middag is in de eerste plaats om 
een gezellige middag/vooravond te hebben. Nevendoel is om een beeld te krijgen bij de jacht; wat 
houdt de jacht in zijn algemeenheid in? En hoe wordt er in Ansen gejaagd? Gelukkig voor de 
deelnemers in kwestie blijkt het proeven van een goed en eerlijk stuk vlees de beste methode om een 
helder beeld bij de jacht (en de vruchten van de jacht) te krijgen. Elk gerecht wordt ook nog eens 
respectvol begeleid door een lekker glas wijn. Het kon minder. 
 
Drijvende kracht achter deze middag is 
jachthouder Kees de Rijk die een 
vergelijkbare opzet eerder heeft 
georganiseerd in Echten. Dat was ook 
terug te zien in de deelnemerslijst. 
Naast 21 Aansers (we rekenen de 
gehele schoolkring Ansen als Aanser 
geboortegrond in deze volkstelling), 7 
Runers, 2 jagers en 2 door Aansers 
opgeduikelde Arnhemmers zitten er 
maar liefst 6 Echtenaren in de zaal. 
Het was die middag dan ook erg rustig 
aan de Zegeringen en de Kipstukweg. 
 
Om half 3 werden de deelnemers in de 
Bastogne welkom geheten door de 
Boermarke Ansen en de eerder 
genoemde jachthouder. De Aansers 
hadden blijkbaar last van groepsdruk 
en de wetenschap dat er ook vreemd volk genodigd was, want iedereen was soort van op tijd 
aanwezig (slechts een kleine 5 minuten vertraging van iemands wiens wieg op Armweide stond 
daargelaten). De schrijver van dit stukje is geen Aanser, en twijfelt al jaren aan de lesgevende 
kwaliteiten van Meester Kuijer en Meester Mekkes als het op het onderricht van het lezen van de klok 
aankomt. Maar goed, het kan dus blijkbaar wel. Er is hoop….. 
 

Terug naar de essentie: Na een korte introductie begeleidt 
door een bak koffie trekt het gezelschap de jas aan om op 
avontuur te gaan. Via het schitterend door Dorpsbelangen 
onderhouden, bij de Boermarke Ansen in eigendom 
verkerende ‘pad bij Jans Prikken’ stappen we de Aanser Es 
op. Er worden enige wildsporen in het veld geduid door de 
jager en we steken de es over naar de Plantage. Op het 
moment dat de jager staat uit te leggen dat hij hier vaak 
reeën spot, lopen er terstond een aantal reeën door het 
beeld. Timing kon niet beter! 
 
Op De Plantage wordt de hoogzit aanschouwd en een goed 
beeld gekregen van het landgoed. Daarna loopt de meute 
over de Dwingelerweg weer richting dorpshuis. In de 
Bastogne aangekomen is het tijd voor een spannende quiz 
(terecht gewonnen door Runers Jan en Roelie Staal). 
Vervolgens kan een gewei van een reebok worden 
gewonnen door het raden van de leeftijd ervan. Hier gaat 
Melanie Keizer er soeverein met de winst vandoor en blijft 
gelukkig 1 van de prijzen binnen de dorpskern van Ansen.  
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Na al dit spelletjes-geweld is het tijd voor de essentie van de middag; eten en drinken. Verschillende 
wildgerechten (o.a. hazenpeper, gerookte eend, fazant, tartaar van ree) die voortreffelijk zijn bereid 
door Marije Palmers uit Echten, worden uitgeserveerd. Wijnhuis Bulthuis uit Zuidwolde had bij elk 
gerecht een passende wijn uitgezocht en verteld daarbij enthousiast over wat er gedronken wordt. 
Door de disgenoot van de schrijver wordt de wijn iets minder bloemrijk omschreven en 
gecategoriseerd in twee delen: “Lekker” en “Niet mijn wijn”. Hoewel ik het zeker grotendeels met hem 
eens was zou ik De Dollard niet verlaten om de nieuwe Johannes van Dam te worden, als ik hem 
was.  
 
Na het verorberen van het laatste gerecht en het wegtikken van de laatste slok wijn wordt er nog kort 
nagetafeld waarna de bezoekers tevreden huiswaarts keren. De organisatie ruimt de Bastogne nog 
even op en komt tot de conclusie dat het een zeer geslaagde onderneming is geweest. Of en hoe de 
middag een vervolg krijgt is op dit moment nog onbekend. Maar het smaakt in ieder geval wel naar 
meer. Als afsluiting rest mij, namens de Boermarke Ansen, niks anders te zeggen dan: Kees bedankt! 
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Mijn naam is Rick-Jan Withaar (25) en 

sinds maart 2025 ben ik trotse eigenaar 

van Meulekaamp 2 in Ansen.  

Ansen is mij zeker niet onbekend, sinds 

2004 woon ik al in Ansen. Eerst samen 

met mijn ouders (Jennie & Jan-Pieter 

Withaar) en mijn broertje (Marnix) in een 

boerderij aan de Dwingelerweg en daarna 

nog een tijdje op het Oosterland. Ik heb 

even in Den Haag en Groningen gewoond 

in mijn studententijd, maar uiteindelijk 

bevalt er niks beter dan wonen in Ansen. 

Ik ben dan ook zeer blij dat ik een huis heb 

kunnen vinden hier! 

In november 2022 ben ik afgestudeerd, 

daarna ben ik gelijk aan het werk gegaan 

bij een onderzoeksbureau in Groningen. 

Het werk was echter niet waar ik naar op 

zoek was, ook viel het elke dag van en 

naar Groningen rijden me erg tegen. Na 

een jaar ben ik daarom gestopt en sinds 

december 2023 ben ik werkzaam als 

beleidsadviseur bij de gemeente Meppel 

Dit bevalt heel goed. Gezellige collega’s, 

leuk werk en lekker dichtbij. Wat wil een 

mens nog meer. 

In mijn vrije 

tijd ben ik 

graag actief 

bezig. Mijn 

grootste 

passie is 

hardlopen. 

Zoals 

zovelen ben 

ik tijdens de 

corona 

pandemie 

begonnen 

met 

hardlopen, 

wat uiteindelijk resulteerde in mijn eerste 

marathon in Amsterdam in 2022.  

Op het moment van schrijven ben ik net 

terug van een trainingsrondje door de 

Anserdennen, ik ben momenteel namelijk 

druk in training voor de marathon van 

Rotterdam in april! Het lopen van een 

vlakke marathon is echter niet hetgeen dat 

ik het liefste doe. Het liefste loop ik door 

de bergen in Zwitserland. In 2023 heb ik 

de Jungfrau marathon gelopen en dit is 

me zo goed bevallen dat ik in 2024 in 

Zermatt en (nogmaals) de Jungfrau 

marathon heb gelopen. Het volgende 

avontuur staat wat dat betreft ook alweer 

op de planning. Komende zomer ga ik 

samen met mijn ouders weer naar 

Zwitserland (Davos) om hard te lopen. Kijk 

dus niet verbaast op als je me een keer 

ziet hardlopen door Ansen.  

Naast hardlopen ben ik ook vaak te vinden 

op het voetbalveld, bij VV Ruinen. Wegens 

blessures voetbal ik sinds maart 2024 niet 

meer, maar ik vind het hartstikke gezellig 

om met de jongens op het voetbalveld te 

zijn tijdens de voetbalwedstrijden (en 

uiteraard de bijbehorende feestjes) op 

zondag. 

Naast deze sportiviteit en gezelligheid ben 

ik ook nog bestuurslid van de gezelligste 

vereniging van Ansen: de VVVo! Samen 

organiseren wij een aantal keer per jaar 

leuke activiteiten, zoals de hersengym, 

Koningsdag, het Paasvuur, de 

Straampeltocht of het Aanserfeest. We 

vinden het prachtig om te zien hoeveel 

mensen er op onze activiteiten af komen 

en hoe gezellig het is in Ansen. Mocht je 

nog nooit op een evenement van ons 

geweest zijn kom dan vooral een keer 

langs! Vinden we harstikke gezellig en dan 

kunnen we nog eens verder kletsen onder 

het genot van een biertje. 
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Ria van Dijk 

Zelfstandig JEMAKO 

distributiepartner 

Voor de blanken 1f 

7963 RP Ruinen 

06-40722049 

ria-van-dijk@jemako-mail.com 

www.jemako-shop.com/ria-van-dijk 
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Theater en pannenkoeken:  

feest in de Bastogne – en de Vrijmibo gaat door! 
 

    
 
Kinderen van Ansen hebben op zaterdag 22 maart genoten van het Pannenkoeken-
theaterfeest in de Bastogne. De aftrap was al feestelijk, door met z’n allen naar de film over 
het Circus van de Toekomst te kijken. Veel van de kinderen hebben daar vorig jaar aan 
meegedaan, en konden nu hun optreden terugzien. 
 
Ruth’s Theaterhut was het volgende spektakel op het menu. Ruth Bouwmeester wist de 
Aanser kids te boeien en te vermaken. Na het maken van versierde maskers was het 
pannenkoekentijd. Chef Pannenkoeken Joris bakte er lustig op los, en de pannenkoeken 
gingen er in als….ja, als pannenkoek. 
 
Opnieuw een mooie activiteit voor de kinderen van het dorp. Bastogne wil zo de kinderen bij 
elkaar brengen, omdat ze niet allemaal op dezelfde school zitten. En natuurlijk omdat de 
Bastogne er voor iedereen is – zeker ook voor de jongsten! 
 
Vrijmibo gaat door 

Ontspannen en gezellig, waren de 
vrijdagmiddagborrels in ons dorpshuis. 
In januari was de aftrap, daarna was 
er elke maand zo’n vrijmibo. Met 
genoeg liefhebbers en vooral genoeg 
gezelligheid om de vrijmibo ook in het 
najaar een plek op de agenda te 
geven.  
 
Na de vrijmibo van april houden we 
een pauze, maar na het zomerseizoen 
is-ie er weer. Zodat we ook dan weer 
kansen hebben om geregeld even bij 
te praten, te biljarten, sjoelen of wat je 
ook wilt. Hou er vast maar rekening 
mee in je agenda… 

 
Burendag 
 
Hij komt er weer aan: de Burendag! Eerst nog zomeren en vakantievieren voor de meesten, 
maar zondag 28 september kun je vast vrijhouden. We gaan dit jaar niet wandelen, niet 
fietsen…laat je verrassen, maar hou de middag vast vrij! 
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De Klussendienst van Welzijn De Wolden komt je graag helpen! 
 
Zuidwolde, 13 maart – Heb jij het financieel niet breed, kun je niet goed meer uit de voeten, heb je 
geen (klein)kinderen in de buurt wonen of geen handige buur of kennis en woon je in de gemeente 
De Wolden? Dan kunnen onze vrijwilligers van de Klussendienst tegen een geringe vergoeding bij je 
langs komen om incidenteel kleine klussen in en om het huis te verrichten. In huis kan het 
bijvoorbeeld gaan om hang- en sluitwerk, elektra en verlichting, een gordijnrail ophangen of tv-
zenders instellen. Rondom het huis kunnen zij incidenteel het gazon maaien, het terras 
schoonmaken, schoffelen en kleine snoeiwerkzaamheden verrichten. De Klussendienst wordt niet 
ingezet voor klussen waar je een bedrijf voor inhuurt en met een hoger risico, zoals dakgoten 
schoonmaken etc. 
 
Gebruik maken van onze Klussendienst?              
Mail je klus naar Ingrid Kamminga, de coördinator van de Klussendienst van Welzijn De Wolden via 
ingridkamminga@welzijndewolden.nl of bel ons op 0528 - 37 86 86. Zij neemt zo spoedig mogelijk 
contact met je op om een afspraak te maken.  
 
 
AANVRAGEN MANTELZORGCOMPLIMENT 2024 IS WEER MOGELIJK 
ZUIDWOLDE, 11 maart 2025. Inwoners van De Wolden die mantelzorg ontvangen kunnen vanaf 
nu tot 1 oktober als blijk van waardering voor hun mantelzorger weer het 
mantelzorgcompliment aanvragen. Mantelzorg is langdurig en intensief hulp bieden, meestal 
aan een partner, ouder, andere familieleden, buren of kennissen. Deze onmisbare zorg mag 
worden gewaardeerd, in woord maar zeker ook in gebaar. 
 
 
Aanvragen 
Het mantelzorgcompliment is een eenmalig bedrag van € 200, beschikbaar gesteld door de 
gemeente De Wolden. Het bedrag is bedoeld voor mensen die zich dagelijks inzetten als 
mantelzorger en in 
ieder geval 8 uur per week zorgden in het afgelopen jaar. Het bedrag wordt uitbetaald aan de 
persoon die in 2024 zorg heeft ontvangen, zodat diegene zijn mantelzorger(s) kan belonen. Deze 
aanvraag kan telefonisch of per e-mail tot 1 oktober worden gedaan bij de mantelzorgconsulenten 
van Welzijn De Wolden via 0528 – 378686 of info@welzijndewolden.nl. 
 
 
Mantelzorgondersteuning 
Welzijn De Wolden geeft mantelzorgers praktische, educatieve en emotionele ondersteuning. Via 
informatie, advies en begeleiding is dit een steun in de rug die mantelzorgers helpt om de zorg zo 
optimaal mogelijk vol te houden. Dit kan o.a. gaan om individuele ondersteuning, respijtactiviteiten en 
lotgenotencontact. Meer informatie is te vinden op www.welzijndewolden.nl. 
 
 
 

 

 

mailto:ingridkamminga@welzijndewolden.nl
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Nieuwe vacaturebank voor vrijwilligers gelanceerd op www.welzijndewolden.nl 

 

Zuidwolde, 18 maart 2025 – De vernieuwde online vacaturebank voor vrijwilligers is gelanceerd via 

de website www.welzijndewolden.nl. De vacaturebank is onderdeel van het vrijwilligersinformatiepunt 

(VIP) De Wolden en biedt zowel inwoners als organisaties in de regio een handige en toegankelijke 

manier om vrijwilligerswerk te vinden of aan te bieden. Het platform is een initiatief om het lokale 

naoberschap, betrokkenheid en solidariteit verder te versterken en vrijwilligerswerk gemakkelijker en  

zichtbaarder te maken voor iedereen. Of je nu je tijd wilt inzetten voor een goed doel, je vaardigheden 

wilt delen, mensen wilt ontmoeten of nieuwe ervaringen wilt opdoen; op de nieuwe vacaturebank 

staan diverse mogelijkheden die aansluiten bij verschillende interesses en capaciteiten. 

 

Toegankelijk en gebruiksvriendelijk 

De vacaturebank is eenvoudig te gebruiken en biedt een breed scala aan vrijwilligersmogelijkheden, 

van éénmalige klussen tot structurele functies. Geïnteresseerden kunnen gemakkelijk zoeken op 

categorieën, zoals zorg, sport, cultuur en natuur, en filteren op bijvoorbeeld de tijdsbesteding of de 

locatie. Organisaties kunnen hun vacatures eenvoudig plaatsen en een groter publiek bereiken. Zo 

staan er nu al vacatures op vanuit KC ’t Echtenest in Echten, zoekt het Taalpunt De Wolden 

taalvrijwilligers in Ruinerwold, wordt een wandelmaatje gezocht in Zuidwolde, etc. 

 

"Vrijwilligers maken het verschil" 

Gert Vos, directeur-bestuurder van Welzijn De Wolden, benadrukt het belang van vrijwilligerswerk 

voor de lokale gemeenschap: “vrijwilligers zijn de spil van onze samenleving. Zij maken het verschil in 

de zorg, bij evenementen, en in talloze andere sectoren. Met de vernieuwde vacaturebank maken we 

het voor iedereen makkelijker om de weg naar vrijwilligerswerk te vinden. We hopen dat veel mensen 

zich aanmelden om hun talenten en tijd beschikbaar te stellen voor de gemeenschap." 

 

Voor wie is de vacaturebank? 

De vacaturebank is bedoeld voor zowel vrijwilligers als organisaties in De Wolden. Organisaties 

kunnen hun vacatures plaatsen en zo hun zoektochten naar enthousiaste vrijwilligers 

vereenvoudigen. Vrijwilligers kunnen eenvoudig de vacaturebank doorzoeken om een rol te vinden 

die hen aanspreekt, of ze nu iets kleins willen doen of zich voor langere tijd willen inzetten. Wie niet 

de perfecte vrijwilligersfunctie vindt maar zich wel in wil zetten kan zich hier melden voor een 

kennismakingsgesprek om de kansen te bespreken.  

 
Meer informatie 
Bezoek de vacaturebank via www.welzijndewolden.nl voor meer informatie en om vacatures te 
bekijken of zelf een vacature in te dienen. Vrijwilligers die geïnteresseerd zijn in het aanmelden, 
kunnen hun gegevens eenvoudig invullen en meteen aan de slag. Voor meer informatie kan men ook 
contact opnemen met het vrijwilligersinformatiepunt van Welzijn De Wolden via 0528-378686 of via 
info@vipdewolden.nl. Nieuwe vacatures worden tevens geplaatst op de facebookpagina van VIP De 
Wolden. 

https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.welzijndewolden.nl%2F&data=05%7C02%7CJonathanvandenAkker%40welzijndewolden.nl%7C9b491750aa2e40d889b208dd65645f57%7C856dfbc1b36d4ab7b91f1c9458e539fe%7C0%7C0%7C638778203948739684%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=qDk78CClajZLWTu1U%2FhObkak3K4OqFrFkhxNVyj9Qrg%3D&reserved=0
https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.welzijndewolden.nl%2F&data=05%7C02%7CJonathanvandenAkker%40welzijndewolden.nl%7C9b491750aa2e40d889b208dd65645f57%7C856dfbc1b36d4ab7b91f1c9458e539fe%7C0%7C0%7C638778203948762282%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=XzUA2z58imIsX2QNFMWgg9oX4QPhT5tpU4Xq5eVnLQw%3D&reserved=0
https://eur06.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.welzijndewolden.nl%2F&data=05%7C02%7CJonathanvandenAkker%40welzijndewolden.nl%7C9b491750aa2e40d889b208dd65645f57%7C856dfbc1b36d4ab7b91f1c9458e539fe%7C0%7C0%7C638778203948774491%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=Eb0N6E77q7m4WIQLh1RHjNGb2lcVuhCAi0D27rj8iR4%3D&reserved=0
mailto:info@vipdewolden.nl
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Plantenwerkgroep Dwingelderveld-Holtingerveld weer op stap 
 
In het gebied rond het Dwingelderveld en Holtingerveld 
is al een paar jaar een plantenwerkgroep 
actief. Het is een groep enthousiaste liefhebbers van 
wilde planten, die dit voorjaar en zomer tien keer 
op stap gaan om in tien verschillende gebieden daarin 
voorkomende wilde planten te inventariseren en 
op naam te brengen. Iedereen die het leuk vindt om 
mee te gaan is welkom. Deelnemers hoeven niet 
veel verstand te hebben van wilde planten. De groep 
leert van elkaar. Belangstelling is genoeg. 
De eerste excursie dit seizoen is op vrijdagmiddag 11 
april. Dan wordt het Anserveld en de Veldslagen 
bij Ansen bezocht. De excursie begint om 13:30 uur. Het startpunt is het einde van de Oude 
Dwingelderdijk, waar deze overgaat in het Anserpad door het bos. 
 

 
 
Programma 2025 – Plantenwerkgroep Dwingelderveld – Holtingerveld 
 

11 april – vrijdagmiddag:  Anserveld/Veldslagen 
 
2 mei – vrijdagmiddag:  Boereveensche plassen 
 
16 mei – vrijdagmiddag:  Holtingerveld: oostelijk deel Grote startbaan  
 
31 mei – zaterdagochtend: Holtingerveld: Kleine Startbaan  
 
21 juni – zaterdagochtend:  Terrein van het bezoekerscentrum Dwingelderveld  
 
11 juli – vrijdagmiddag: Dwingelderveld.: Holtveen/Moddergat/Lelieven/Kibbelhoek  
 
26 juli – zaterdagochtend:  Bisschopsberg Havelte 
 
16 augustus – zaterdagocht.: Uffelter Binnenveld  

 
30 augustus – zaterdagocht.: Lheebroekerzand 
 
12 september – vrijdagmid.: Gebied bij Ruinerwold tegenover het Sultansmeer  
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 30 vragen  

junior 
 

voor & door Aanserties 

 

 
 
 

Naam    : Yarnick van Tarry 
Op dit adres woon ik  : Kattemade 1 
Ik woon daar samen met     : met mijn ouders en mijn broer  
Ik word chagrijnig van  : zeurende mensen 
Ik ben verslaafd aan : niks 
Hier word ik vrolijk van : Trekker rijden 
Ik heb als onhebbelijke gewoonte  : niet 
Dit zal ik nooooit weggooien   : computer  
Dit is de allerlekkerste traktatie   : chips 
Als de wekker gaat denk ik   : moet weer een dagje 
Naar deze school ga ik   : Terra vo 
Dit is de beste uitvinding ooit  : Mobiele telefoon 
Dit zit er in mijn portemonnee   : geld 
Noem 1 ding van je bucketlist?  : duiken  
Dit wil ik later worden  : monteur 
Dit is mijn eerste (bij) baantje  : bij moerasservice noord 
Dit heb ik het laatste ge-Googled  : tractor and machinery      
Deze Social gebruik ik het meest  : snapchat 
Hiervoor kun je mij wakker maken   : Pizza 
Dit doe ik het liefst in het weekend  : in de keet zitten   
Dit is/zijn mijn beste vriend/-en/-in  : tijn en Nimm 
Hier geef ik het meeste geld aan uit : computer 
Deze muziek vind ik het allermooist : geheime zender muziek 
Dit vind ik het leukste aan school  : techniek 
Dit vind ik het minst leuke aan school : alle andere vakken 
Wat is je dierbaarste bezit?  : de hond 
Deze dag wil ik nog wel een keer overdoen : weet ik niet    
Hierop ben ik eigenlijk best jaloers : weet ik niet 
Dit tv-programma moet snel van de buis af : het holland huis 
De mooiste plek waar ik ooit ben geweest : Duitsland 
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Op 4 januari 2025 bestond Vrouwen van Nu-Ansen 75 jaar. Dat was een feestje waard in de 
Bastogne. Iedereen kwam met een bijzonder hoedje op binnen en dat zorgde meteen voor 
vrolijkheid. 
In 1950 werd de Boerinnenbond opgericht, met ledenavonden die werden gehouden ‘met volle 
maan’. Rond Ansen waren de wegen moeilijk begaanbaar en er was geen straatverlichting. Naast 
ontmoeting, vertier en ontspanning was er ook informatie en discussie over allerlei onderwerpen. Er 
werden fotoboeken gemaakt van verschillende activiteiten. Geselecteerde beelden daaruit waren op 
4 januari op het scherm te zien: mooie fietstochten, leuke reisjes, feesten en jubilea. Het was voor 
velen een feest van herkenning uit de jongere jaren. Voorzitter Lutske vertelde daarbij dat het leek 
alsof er alleen maar koffie werd gedronken en gebak gegeten, maar er werd natuurlijk ook gefietst en 
rondgelopen op interessante plaatsen. 
De vrouwen waren actief met handwerken, wandeldagen organiseren, collecteren, het dorpshuis 
schoonmaken, meewerken aan onder meer de Ierse middag en de cabaretvoorstelling 2 Recht 2 
Averecht. Lutske noemde nog vele andere activiteiten waar vrouwen aan hebben meegewerkt. 

Vrouwen van Nu heeft bijgedragen 
aan een bloeiend verenigingsleven 
in Ansen. Velen zijn trouw lid 
gebleven, zodat een hechte groep 
ontstond. Er is een hele lijst met 
25-40-50 en zelfs meer jaren 
lidmaatschap van Vrouwen van Nu 
in het archief. 
Engelien had speciaal voor 4 
januari een feestelijke 
jubileumtaart van wol gemaakt. 
Haar toelichting: De taart met 
vruchten en bloemen heeft 
verschillende lagen, elk met een 
eigen versiering. Hopelijk kan er de 
komende jaren nóg een laag 
bovenop als iedereen betrokken 
blijft en bereid is zich actief in te 
zetten voor de vereniging.  
Er wordt een gedenkwaardige 
groepsfoto gemaakt met al die 
leuke hoedjes op en de wollen 
taart die dreigde uit elkaar te 
vallen. 
Hennie Kuijer was ook van de 
partij. Ze vertelde prachtige 
verhalen uit de voorbije 75 jaren 
die voor veel vrouwen zo 
herkenbaar waren. De avond was 
met een heerlijk buffet en een 
gezellig samenzijn voor iedereen 
een mooie afsluiting van het 
geslaagde feest.  
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Vrouwen van Nu had op 26 februari een informatieve en actieve avond met Corné Berends, 
fysiotherapeut. Met ‘Fit en gezond ouder worden’ werd met veel plezier en energie geoefend met 
zitten en staan op muziek, boksen in de lucht, geconcentreerd op één been staan en meer. Iedereen 
was nog fit genoeg om gezellig na te praten. 
Op 19 maart was Arja Olthof er, streekfunctionaris van Huus van de Taol. Ze sprak uiteraard de hele 
avond Drents. Ze vertelde over de geschiedenis, het hedendaags gebruik en de toekomst van onze 
streektaal. Het Drents als  onderdeel van de Nedersaksiche taal moet bewaard blijven! Kinderen 
krijgen er op school les in. Met een quiz werd de kennis van het Drents getest. Gelukkig kon in kleine 
groepjes overlegd worden, want niet iedereen spreekt de streektaal. Het was een leerzame avond. 

De afsluitende ledenavond is op 16 april. Dan wordt het wildbeheer in Drenthe besproken. Kees de 
Rijk vertelt ons daarover. Met een groot natuurgebied in de directe omgeving is dit een actueel 
onderwerp. 

Hoewel Vrouwen van Nu Ansen al heel lang bestaat doet zich wel een probleem voor. Het bestuur 
zorgt voor een goede organisatie en invulling van de ledenavonden. Dat wordt met veel inzet gedaan. 
Maar elke 6 jaar is het goed dat een bestuurder plaats maakt voor iemand met nieuwe ideeën. Het 
vinden van geschikte bestuursleden is nu en in de toekomst een probleem. Bij de stemming op 19 
maart heeft de meerderheid van de leden, met pijn in het hart, aangegeven dat we moeten stoppen 
met Vrouwen van Nu. Dit lopende jaar, 2025, gaan we nog helemaal af maken. 
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Seizoen boerenlandvogels officieel begonnen 
 

                        
 
HOLSLOOT - Vrijwillig weidevogelbeschermer Hielke Braaksma (69) van de Vogelwerkgroep Emmen 
heeft op 11 maart om 8.45 uur het eerste kievitsei gevonden op landbouwgrond nabij Holsloot. 
Boerenlandvogelcoördinator Michiel Elderenbosch van Landschapsbeheer Drenthe bevestigde na 
controle met een watertest, dat het om een vers ei gaat. Het boerenlandvogelseizoen in Drenthe is 
hiermee officieel begonnen. 
 
Hielke Braaksma had al een voorgevoel dat hij vandaag een ei zou vinden. De kievit die hij de 
afgelopen drie dagen op het perceel in de gaten hield, vertoonde afwijkend gedrag, een belangrijk 
onderdeel van de weidevogelbescherming. Hielke: “Het vrouwtje begon &#39;speurend’ rond te lopen 
en heel actief naar wormpjes te zoeken. Dat was anders dan normaal en dat viel op. Ik wilde de 
volgende dag meteen gaan kijken. Na een onrustige nacht ben ik in alle vroegte opgestaan. Ik zei 
tegen mijn vrouw: met een beetje geluk gaat het vandaag gebeuren. Ik ging het veld in en ja hoor, 
daar lag het ei. Het is een leuke ervaring om het eerste ei te vinden in Drenthe. Nu gaan we verder 
met het beschermen van het nest.” 
 
Hielke Braaksma woont in Emmen waar hij zich al ruim 37 jaar voor de weidevogelbescherming inzet. 
Regelmatig gaat hij met zijn groep op pad om kievitsnesten te zoeken. Daarvoor deed hij dat in 
Friesland, de provincie waarin hij is geboren. Hielke: &quot;Ik ben ermee opgegroeid. Het zoeken 
naar kievitseieren doe ik al vanaf mijn veertiende. Wij waren vroeger altijd in het veld te vinden. Het is 
een soort virus. Elk voorjaar begint het weer te kriebelen en dan moet je weer het veld in. Lekker 
struinen.” 
 
Officiële start boerenlandvogelseizoen 
De vondst van het eerste kievitsei in Drenthe betekent het startsein van het boerenlandvogelseizoen 
van 2025. Zo’n 300 vrijwillige weidevogelbeschermers gaan de komende maanden het veld in om 
kuikens van de tureluur, de kievit, de grutto, de scholekster en de wulp een goede start te geven. Dit 
doen ze door bij honderden boeren de nesten in kaart te brengen en vervolgens door 
beschermingsmaatregelen te nemen. Landschapsbeheer Drenthe kan de groepen ondersteunen, 
dankzij de financiële steun van de provincie Drenthe en de 
Nationale Postcode Loterij. Hielke hoopt dat er dit seizoen 
veel kuikens uitkomen en groot worden. &quot;De 
weidevogels hebben onze hulp nodig. Ze hebben het moeilijk 
door uitbreiding van bebouwing, de aanleg van infrastructuur 
en het intensiever gebruik van gronden. Onze missie is om te 
tij te keren.” 
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Stuifzandjes in de Anserdennen weer ‘open’ voor natuur en bezoekers 
 
 
Begin maart heeft Natuurmonumenten twee stuifzandjes in de Anserdennen opnieuw ‘open’ gemaakt. 
Dit betekent dat de natuur hier de kans krijgt om zich te ontwikkelen. Het gras is verwijderd, zodat de 
wind het zand weer kan laten stuiven. Dit is goed voor de planten en dieren die hier leven. 
 
Herstel van de natuur 
Het bekendste stuifzandje ligt bij het theehuys Anserdennen, aan de overkant van het fietspad. Ook 
het stuifzand bij Witteveen is weer open gemaakt. De stuifzandjes waren de laatste jaren steeds 
meer begroeid met gras en kruiden, omdat er veel stikstof in de bodem kwam en de schaduw van de 
bomen het steeds vochtiger maakte. Nu het gras is weggehaald, krijgen de planten en dieren die van 
zon en droogte houden, zoals zandbijen, weer de ruimte om te groeien en te leven. 
 
Zand en zon voor bijzondere dieren 
Het open zand biedt een goede plek voor dieren zoals zandbijen. Deze bijen leggen hun eitjes in het 
zand. Ook kunnen bepaalde planten hier weer beter groeien. Het herstel van de stuifzandjes was een 
wens van bezoekers en vrijwilligers, die graag wilden dat het gebied weer zou worden zoals het 
vroeger was. Nu kunnen mensen weer diersporen vinden of lekker in de zon zitten. 
 
Een stukje natuurgeschiedenis 
De Anserdennen hebben een interessante geschiedenis. Het gebied was vroeger heidegrond waar 
schapen graasden. Door de overbegrazing in de 19e eeuw ontstonden de stuifzandjes. Deze zorgden 
voor problemen voor de landbouw in de omgeving. Om de grond te beschermen, plantten boeren 
dennenbomen in het zand, wat de Anserdennen maakte tot wat het nu is. De sporen van dit verleden 
zijn nog steeds zichtbaar in het landschap. 
 
Bezoek de herstelde stuifzanden 
De herstelde stuifzandjes zijn nu een mooie plek om te wandelen, diersporen te zoeken of gewoon 
van de zon te genieten. Het is een unieke kans om te zien hoe de natuur zich herstelt en meer te 
leren over de geschiedenis van dit gebied. 
 

Kom dit voorjaar 
naar de 
Anserdennen en 
ontdek het mooie 
herstelde stuifzand! 
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Nieuws van de VVVo  - April 2025 

 
Ook in deze editie blikken we graag terug op de activiteiten van eind 2024 en begin 2025. 
Ook kijken we in deze editie graag vooruit naar de komende activiteiten.   
Winterspektakel – 30 december 2025  
VVVo organiseerde op 30 december weer de gezelligste afsluiter van het jaar! De 
melkbussen werden uit de schuur gehaald om knallend het nieuwe jaar in te gaan. De “Anne-
Meter” bleek helaas nog steeds kapot, daarom hebben we maar weer onze nieuwerwetse 
decibelmeter van stal gehaald om de winnaar te bepalen. De beker van het Open Anser 
Kampioenschap Carbidschieten ging naar Niels Oskam. Hij was van alle deelnemers de 
beste kandidaat. Na het officiële gedeelte buiten, werd in de gezellig aangeklede 
landbouwschuur het feest voortgezet. Helaas waren The Bottleneck Rockers wegens 
privéomstandigheden verhinderd maar het feestje werd gered door de klanken van DJ Bart 
Kiers! We kijken terug op een prachtig Winterspektakel.   
 

       
 
Hersengym – 28 februari 2025 
 
Op vrijdag 28 februari was het geluid van krakende hersenen vanaf de Dwingelerweg 
duidelijk te horen. Alice Luning en Arend Mekkes hadden weer 
uiteenlopende vragen bedacht voor een bomvolle Bastogne. In 
totaal waren er maar liefst 25 teams aanwezig. Het was tot het 
laatste moment een spannende strijd tussen Team Overschotje 3 
en Team Touwknuppers 3 waarbij uiteindelijk, na een 
inschattingsvraag Team Touwknuppers 3 er met de titel vandoor 
ging. Van harte gefeliciteerd!   
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Kroamschudden toekomstige feestgangers!  
Afgelopen periode zijn we ook op bezoek geweest bij de geboren baby’s in de Schoolkring 
Ansen en/of van de VVVO-leden. We brachten ze, zoals de traditie betaamd, een lekkere 
krentenwegge. We zien deze toekomstige feestgangers graag bij onze activiteiten. Welkom 
Wout Sloots – 26-01-2024 (zoon van Almar en Swennia), Lias Schoonen – 12-05-2024 
(zoon van Mike en Martine), ) en Nowi Moes – 17-07-24 (dochter van Roy en Hanke). 
 

   
 
Volgende activiteiten ….  
Paasvuur 2025 – Eerste Paasdag, zondag 20 april 2025 
Koningsdag 2025 – Koningsdag vind in 2025 plaats op zaterdag 26 april 2025 
Anserfeest 2025 – En last but not least: het Anserfeest wordt dit jaar georganiseerd op 6,7 
en 8 juni. We vieren dit jaar de 91e editie van ons mooie dorpsfeest! Dit jaar hebben we weer 
6-kamp. De feestkrant van dit jaar volgt in mei.   

Heiligemonath 2025 – 20 september 2025 (denken jullie aan de zonnebloemen?      ) 

 
 
“Het leven van een schaapherder, anno 2025” Lezing door Michiel Poelenije. 

Op donderdagavond 23 januari gaf Michiel Poelenije, de 
schaapherder van schaapskudde Ruinen, een boeiende 
lezing in Dorpshuis Bastogne. Hij nam de aanwezigen mee 
in zijn dagelijks leven als herder en vertelde gepassioneerd 
over de uitdagingen van zijn werk en de zorg voor zijn 
schapen. Vooral toen hij sprak over de aanval door de wolf 
op zijn schapen, was het duidelijk dat dit hem nog steeds 
niet in de koude kleren was gaan zitten – zijn gezicht sprak 
boekdelen.  

De aanwezigen luisterden aandachtig en Michiel's liefde 
voor zijn vak en de natuur straalden door in zijn verhaal. 
Aan het einde van de avond bedankte Joris van der Wardt 
Michiel voor de mooie avond met iets lekkers voor in zijn 
herderstas . 
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30 vragen  
voor & door Aansers 
 
 

Naam    : Kees de Rijk 

Hier woon ik  : Meulekaamp 14 

Ik woon/leef samen met     : Jannie 

Ik word chagrijnig van  : mensen die honden uitlaten waar het niet mag 

Ik ben verslaafd aan : drop 

Hier word ik vrolijk van          : als ik voor vrienden kan koken 

Ik heb als onhebbelijke gewoonte : mensen ongevraagd in de 
rede vallen 

Dit zal ik nooit weggooien  : mijn zakmes 

Dit is de allerlekkerste traktatie  : fruits de mer 

Als de wekker gaat denk ik  : die zet ik eigenlijk nooit 

Mijn levensmotto is    : genieten van al het moois om je heen 

Dit is de beste uitvinding ooit : internet 

Dit zit er in mijn portemonnee  : kleingeld 

Noem 1 ding van je bucketlist? : met de trein naar Londen 

Dit wilde ik als kind later worden  : architect 

Dit was mijn eerste (bij) baantje  : skelter boy 

Dit heb ik het laatste ge-Googled                  : zomertijd  

Met deze BN-er wil ik wel een dag ruilen : Frans Timmermans 

Hiervoor kun je mij wakker maken   : bitterballen en een Belgisch biertje 

Dit doe ik het liefst in het weekend   : uitgebreid twee kranten lezen en een rondje door 
mijn jachtveld maken                                             

Een goed voornemen voor 2025  : gewoon zo doorgaan 

Hier geef ik het meeste geld aan uit : uit eten gaan bij een goed restaurant 

Deze muziek vind ik het allermooist : Normaal 

Dit vind ik het leukste aan mijn werk : ben gepensioneerd 

Sinds deze leeftijd ben ik volwassen : 18 jaar 

Wat is je dierbaarste bezit?  : Jannie 

Deze dag wil ik nog wel een keer overdoen : trouwdag 

Hierop ben ik eigenlijk best jaloers : heb niets om jaloers op te zijn 

Dit tv-programma moet meteen van de buis af      : postcode loterij 

De mooiste plek waar ik ooit ben geweest         : Kenia 
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Nieuws vanuit Dorpshuis Bastogne 
 
Het is alweer april, het eerste kwartaal van 2025 ligt achter ons. Ook 
de afgelopen maanden was er weer volop reuring in de Bastogne. In 
januari vertelde de schaapherder over zijn werk, er waren twee 
gezellige Vrijmibo’s en 22 maart jl. werden er activiteiten voor de 
kinderen georganiseerd. Elders in de Aanser Wiezer kun je hier meer 
over lezen  
 
 
 
Vrijwilligersavond 

 
In januari was het tijd om de vrijwilligers van de Bastogne in het zonnetje te 
zetten. Dat deden we met een heerlijk stamppotbuffet en tiramisu als 
nagerecht. Albert en Lieke hadden hiervoor gezorgd, als opmaat voor hun te 
openen Huuskamer. Het diner werd gevolgd door een pittige, uitdagende en 
leerzame pubquiz. Al met al was het een hele gezellige avond, met een grote 
opkomst.  
 

 

        
 
 
 

 
Vacature 
Nu we het over vrijwilligers hebben …… 
 
We hebben een vacature! 
Momenteel is de schoonmaak van de Bastogne in handen van 
een persoon. Dat is (te) veel werk en we zoeken dan ook 
iemand die een deel van de schoonmaakwerkzaamheden op 
zich wil nemen. Voor deze werkzaamheden is een 
vrijwilligersvergoeding beschikbaar. Heb je interesse? Voor 
meer informatie kun je contact opnemen met Joris van de 
Wardt op telefoonnummer 06-50241986.    
 
Mocht je liever deel uitmaken van de tuinploeg of barvrijwilliger 
worden, ook dan zijn er genoeg mogelijkheden. 
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Bedankt Hanneke! 
Graag willen we via deze weg Hanneke de Kruijf nogmaals bedanken. Niet alleen voor het 
schoonhouden van onze woonomgeving, maar ook voor de bijdrage die zij hiermee levert aan de 
Bastogne en met name aan activiteiten voor de kinderen van Ansen. Wij zijn heel blij met het geld dat 
zij inzamelt met het statiegeld van blikjes en flesjes. Geweldig Hanneke!  
 
 
NL Doet 
Elk jaar in maart organiseert het Oranje Fonds deze grote vrijwilligersactie. Bastogne gebruikte de 
vrijwilligersdag om een behoorlijke lijst met klussen af te kunnen strepen. Zo werden onder andere de 
ramen gelapt, de achterpunt geschilderd, leidingen verwijderd, een nieuw hek geplaatst, de nieuwe 
tuinsets uitgepakt etc. Er was een heerlijke lunch. Hartelijk dank allemaal.  
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Gemeente De Wolden werkt aan een 
soortenmanagementplan (SMP). Een 
SMP zorgt ervoor dat inwoners hun 
huis makkelijker kunnen 
verduurzamen. Normaal gesproken 
moet u zelf ecologisch onderzoek 
laten doen als u bijvoorbeeld uw gevel 
of dak wilt isoleren of zonnepanelen 
wilt plaatsen. Dat kost tijd en veel 
geld.   
 
Wat is een soortenmanagementplan 
(SMP)? 

In een SMP staat welke beschermde soorten er in een gebied voorkomen, welke bedreigingen er zijn 
en welke beschermings- of herstelmaatregelen nodig zijn. Met dit plan kan De Wolden bij de 
Provincie Drenthe voor de hele gemeente een vergunning aanvragen. Hierdoor zal individueel 
onderzoek meestal niet meer nodig zijn. Dat bespaart iedereen in De Wolden die wil verduurzamen, 
veel tijd en geld.  
 
Hoe maakt de gemeente het soortenmanagementplan? 
 
Om dit plan te kunnen maken, is onderzoek nodig in de hele gemeente. Dit onderzoek zal worden 

uitgevoerd door EcoReest. De onderzoekers van EcoReest hebben in december en januari al een 

vooronderzoek gedaan om in kaart te brengen waar mogelijk beschermde gebouwbewonende 

soorten verblijven. Er wordt bijvoorbeeld gekeken naar vleermuizen, maar ook naar bepaalde soorten 

vogels, zoals mussen en zwaluwen. 

Het daadwerkelijke ecologische onderzoek vindt plaats vanaf april tot en met september 2025. In 
deze periode gaan de ecologen van EcoReest weer op pad. Het kan gebeuren dat ze op 
verschillende ochtenden en avonden wel drie keer door dezelfde straat fietsen of lopen. Ze gebruiken 
apparatuur als batdetectoren, verrekijkers en warmtebeeldcamera's om verblijfplaatsen van 
beschermde diersoorten op te sporen. Deze ecologen zijn herkenbaar aan hun uitrusting en kunnen 
zich legitimeren.  
 
In sommige gevallen besluiten de ecologen een uitvliegtelling te doen op een locatie. Ze informeren 
dan een dag vooraf per brief de bewoners in de omgeving. Een uitvliegtelling vindt plaats om het 
aantal dieren, de specifieke soort en het soort verblijf vast te stellen. Zo’n telling duurt een paar uur.  

Heeft u ruimte voor vleermuizen? 

Het onderzoek neemt dus nog veel tijd in beslag. Het is natuurlijk niet de bedoeling dat inwoners die 
aan de slag willen met verduurzaming, lang moeten wachten voor ze kunnen starten. Daarom vraagt 
de gemeente vast de vergunning aan voor een Pre-SMP, een voorlopig plan. De gemeente moet dan 
wel kunnen laten zien dat het verlies van verblijfplaatsen door verduurzamingswerkzaamheden al 
gecompenseerd wordt. De gemeente kan hierbij uw hulp goed gebruiken. Er worden bijvoorbeeld 
locaties gezocht voor vleermuiskasten. Vleermuizen zijn nuttige dieren; ze vangen bijvoorbeeld veel 
vliegen en muggen. Wilt u ook vleermuizen de ruimte geven in een vleermuizenkast op uw terrein? 
Neem dan contact op via 
dewoldengeeftenergie@dewolden.nl. Dan kijken 
we samen naar de mogelijkheden.  

Meer weten? 
 
Wilt u meer informatie over het verduurzamen van uw woning of hoe dit plan werkt? Kijk op 
www.dewoldengeeftenergie.nl of stuur een e-mail naar dewoldengeeftenergie@dewolden.nl 
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